

# Christian LAVIGNE ★ cybersculptures



## **ANTHESE**

**2015**

~

Réalisation Sté 3A  
procédé EBM  
titane  
D7xH13cm

Anthesis, in Greek, means "blooming". This is the time when the flower blooms and becomes fruitful. This digital sculpture, inspired by the plant world, is a metaphor for a young company such as 3A, specialized in metal Additive Manufacturing.

Beyond the technology, it is the men who make germinate ideas, and who produce the flowers and fruit of a shared adventure. We can see the men stylized inside the bulb of this titanium plant ... which is also a pencil holder. Great projects often come from small drawings improvised on a napkin!



Anthésis, en grec, signifie "floraison". C'est le moment où la fleur s'épanouit et devient féconde. Cette sculpture numérique, inspirée par le monde végétal, constitue la métaphore d'une jeune entreprise telle que la société 3A, spécialisée dans la Fabrication Additive en métal.

Au delà des technologies, se sont les hommes qui font germer les idées, et qui font naître les fleurs et les fruits d'une aventure partagée. On les retrouve, stylisés, dans le bulbe de cette plante de titane...qui s'avère aussi être un porte-crayons. Les grands desseins viennent souvent de petits dessins improvisés sur un coin de table!

Christian Lavigne • 1, cour de Rohan, 75006 Paris, France

tel : 33-(0)1 43 26 45 85

[lavigne@intersculpt.org](mailto:lavigne@intersculpt.org) • <http://christianlavigne.free.fr>